
Ruwe stam: trema Spelling

Je hebt niet altijd de juiste stam als je –en van het hele werkwoord 

afhaalt. Bijvoorbeeld bij het werkwoord ‘neuriën’. Het is niet (ik) neurië, 

maar (ik) neurie.

Deze stam moet je nog veranderen. Dit noem je een ruwe stam.

Sommige werkwoorden hebben een trema. Een trema, de puntjes op 

een letter, wordt gebruikt voor de uitspraak van een woord. 

Het werkwoord neuriën zou je zonder trema kunnen uitspreken als:

‘neurien’. Je vindt de stam door –n en het trema of –ën van het hele 

werkwoord af te halen. Het trema blijft dus niet staan.

Ruwe stam

Trema
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Hele werkwoord    De stam
ruziën   - n en trema  (ik) ruzieskiën   - ën   (ik) skineuriën  - n en trema  (ik) neuriesleeën   - ën   (ik) slee

e. .


